

Fazzini Filiere srl
Modularized dies



»1 A selection of the dies supplied to Terreal Colomiers
»1 Eine Auswahl der an Terreal Colomiers gelieferten Mundstücke

Italian die producer Fazzini Filiere, who can look back on a 50-year tradition, presented a standful of products for the brick and tile industry. In addition to their own in-house CAD/CAM designed dies, which are produced in Fazzini's own modern workshop facilities, the company's range of supply includes pressure heads, hard-wearing spare parts (frames, cores), screen plates and augers - even a die washing machine.

Modular dies make it easy to quickly replace individual components without having to change the entire die. All parts are coded and available as spares on call.

For 2008/2009, Fazzini received a major order from Terreal for their plant in Colomiers. Fazzini Filiere had already supplied dies for an existing production line via a previous order, and was happy to provide 16 additional dies for diverse products, three pressure heads and one die washing machine for Terreal's new lines. All this was done in close cooperation with Terreal's engineers, who helped optimize the dies.

Fazzini Filiere s.r.l.

Viale Kennedy, 52/2 | 65010 Moscufo (PE) | Italy
T +39 08 5 97 54 20 | F +39 08 5 97 50 43
info@fazzinifiliera.it | www.fazzinifiliera.it

Fazzini Filiere srl
Mundstücke in Modulbauweise



Der italienische Mundstückhersteller Fazzini Filiere, der auf eine 50-jährige Tradition zurückblicken kann, präsentierte seine Produkte für die Ziegelindustrie. Neben Mundstücken, die über CAD-CAM geplant und in der eigenen modernen Werkstatt hergestellt werden, gehören auch Pressköpfe, verschleißfeste Ersatzteile (Rahmen, Kerne), Siebroste und Schnecken sowie eine Mundstückreinigungsmaschine zum Angebot.

Die Mundstücke in Modulbauweise ermöglichen ein schnelles Austauschen von Einzelkomponenten, ohne dass das komplette Mundstück gewechselt werden muss. Alle Teile sind kodiert und können jederzeit als Ersatzteil nachgefordert werden.

2008/2009 hat das Unternehmen einen bedeutenden Auftrag von Terreal für das Werk Colomiers erhalten. Fazzini Filiere hatte dort bereits früher für eine vorhandene Linie Mundstücke geliefert und konnte nun für weitere Linien 16 Mundstücke für die verschiedensten Produkte, drei Pressköpfe und eine Mundstückreinigungsmaschine liefern. Dabei arbeitete man sehr eng mit den Technikern von Terreal zusammen und optimierte so gemeinsam die Mundstücke.



»2 Die washing machine
»2 die Mundstücksreinigungsmaschine